

Generalforsamling i Faxi den 19 januar 2019

Formanden byder velkommen.

Speciel velkommen til de nye medlemmer, der deltager i GF.(generalforsamlingen).

Præsentation af bestyrelsen .

Formand Nete Jørgensen

Kasser Mogens Buskbjerg

Bestyr.medlem Jesper Swahn

Bestyr.medlem Michael Boberg

Bestyr.medlem Karin P. Eriksen (deltager ikke)

Suppl. Jannie Viholt

Suppl- Githa Larsen

Suppl. Helena Glarborg (deltager ikke)

Indskrivningen af medlemmerne til GF. er ok.

2. Valg af dirigent: Flemming Samsøe er valgt.

Valg af referent: Susan Holten-Andersen er valgt.

GF. er rettidigt indkaldt.

GF. er beslutnings dygtig

Der er ingen kommentarer til dagsordenen.

3. Bestyrelsens beretning.

Formanden Nete J. lægger ud. Formandsberetning 2018 - godkendes og kan læses særskilt på hjemmesiden.

Kommentarer :

Ann D.: synes at klubbens medlemmer hjælper meget. Når det er svært at få hjælpere, kan det evt. skyldes at Faxi klubben sætter barren for højt og de menige medlemmer ikke har lyst til de store arrangementer.

Michael B. svarer : Vi er et andet sted i dag, der er flere krav til stævnerne, rytterne ønsker disse betingelser, og bestyrelsen ønsker en aktiv klub

Lone W.: ønsker at blive direkte spurgt om at hjælpe til. Hun mener vi er mange der gerne vil hjælpe, men måske ikke kender til alle opgaverne og ikke selv tænker på at byde ind.

Mogens B.: ser på økonomien i stævnerne - udgifterne er store pga. dommer osv. før i tiden var overskuddet ca. 3-4000 kr., men nu op til ca. 27.000 kr.

Vi mangler flere hyggestævner, synes Ann D.

Eileen L.: ønsker ikke at vedblive at være medlem, hvis der ikke er stævner.

Nete J.: pointerer, at vi glemmer at der er mange i klubben der også gør et stort arbejde i andre forbindelser, bla. på Hedeland, DI poster osv.

Bjørn M.: hvor meget og hvor lidt man laver er altid en kamp. Det er vigtigt at vi har mange arrangementer, for så vil flere nok gerne være med i klubben. Medlemmerne er velkomne til selv at byde ind med arrangementer.

Michael B.: vi ønsker ikke at lyde sure, men ønsker at aktivere medlemmerne. Vi er så glade for at få hjælp og skal blive bedre til at prikke til medlemmerne for hjælp.

Claus W.: alle arrangementer kræver hjælp, lige meget om det er store eller små stævner- vi hygger os til alle arrangementerne. Husk det er for sjov.

Lone W.: vi skal strukturere opgaverne til stævnerne.

Janne B.P.: spørger til de store udgifter, om disse regler ikke er lempet lidt.

Nete J.svarer: vi ønsker stadig 3 dommere for rytternes skyld.

Michael B.: DM. til sommer på Hedeland er en stor opgave, vi kunne godt have sprunget fra, men vi ønsker at overskuddet skal gå til Projekt Hedeland, hvis stævnet ryger til Jylland, vil pengene gå til andre formål.

Nete J.: synes at det vil være dejligt at få flere penge til Hedeland. Vi skal have nogle arrangementer på Sjælland ellers foregår alt i Jylland.

Merete A.: I OHR (Odsherred Rideklub) bruger vi vores netværk, og man blir nød til at spørge det enkelte medlem. Det er svært at få folk til at melde sig selv.

Steen H.: håber der er tovholdere til DM stævnet - og at de allerede nu beg. at spørge efter hjælpere.

Nete J.: Der er oprettet FB gruppe om DM Gædinga på Hedeland - planlægningen er begyndt. Stævnet er fra Fre. 28 juni - Søn. 30 juni 2019.

Nete J.: vi gør alt for at DM ikke skal give underskud. Der arbejdes hårdt og der er sat tovholdere. Der er brug for hjælpere. Flere klubber på Sjælland har meldt ind at de ønsker at hjælpe til. Vi er blevet spurgt, fordi Faxi har erfaring med store stævner.

Claus W.: om bestyrelsen altid kalder på Tordenskjolds soldater, når der skal findes hjælpere, men der kan være andre der gerne også ønsker at hjælpe til.

Nete J.: der er i efteråret sendt en mail ud alle medlemmer om ønsker til hjælper tjanser. Nete modtog 4 svar!

Lone W. : om det var en ide med at være føl til Tovholder tjanser.

Jørn H.: Forslag om en oprettelse af en "Hjælper Bank".

Spørgsmål til Roskilde Dyreskue kvadrillen, da det nu er 50 års jubilæum for Kvadrillen på Dyreskuet. Tenna og Kirsten er tovholdere her.

Bestyr. beretning er godkendt af generalforsamlingen.

4. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab for 2018 til godkendelse.

Regnskabet er godkendt d 3/1-19 af revisorerne.

208 Senior medlemmer.

40 Juniorer medlemmer.

Naboklubben Arvakur: har doneret deres overskud til Faxi klubben, da de nedlagde sig i efteråret.

Så dejlig med en Stævne Cafe, da den giver et stort overskud til klubben.

Juniorer får et tilskud af klubben mod også at være aktive i klubben.

Juleridturen kostede lidt i gløgg og æbleskiver.

Pænt overskud i klubben i år.

Ingen kommentarer.

Regnskabet er godkendt. Kan læses særskilt på hjemmesiden.

5. Bestyrelsen fremlægger budget for 2019.

Herunder forslag til fastsættelse af kontingent for det efterfølgende år. Bestyrelsen foreslår uændret kontingent (250 kr. for voksne og 125 kr. for børn).

Forventer samme medlems tal.

Stævnerne må gerne give et overskud

Investeringer i år:

-Spildevands tank til klubhuset

-Traktoren ved vi ikke rigtig, men den holder nok 1 år endnu.

-Der mangler en pokal til DM - Gædinga B flok og den vil Faxi gerne donere.

- Ved møder i forbindelse med planlægning af DM, vil Faxi lægge penge ud til forplejning, men vi regner med at få disse penge igen efter stævnet.

Det vedtages at kontingentet i Faxi forbliver uændret.

DI klubmedlems kontingent skal stige igen.

Hver klub betaler et beløb til DI for hvert medlem. Så hvis man er medlem af flere klubber betales der flere X til DI.

Kommentarer:

Bent J.: synes at kontingentet bør stige for at klubben er garanteret et overskud og ikke kun afhængig af overskud fra stævnerne.

Nete J.: vi har en kassebeholdning, hvis der pludselig skulle blive et underskud i klubben.

Mogens B.: den største udgift er vores bane.

Leif A. (Projekt Hedeland) : takker for tilskuddet i 2018. Det er gået rigtig godt.

GædingaKeppni banen og Træningsbanen er begge færdige, og det ser rigtig fint ud. De to baner er lavet samtidig. Det kunne ikke gøres i to tempi pga. placeringen af Træningsbanen. Desværre mangler der midler for at holde bugettet for disse 2 baner. Hedelands gruppen ønsker igen donationer fra klubberne.

Mogens B.: opfordrer til at klubben/generalforsamlingen siger god for at donere til et tilskud og foreslår 15.000 kr

Bjørn M : forslår at vi igen giver 20.000 kr. og håber dette vil få andre klubber til at gøre det samme. Dette accepteres af GF.

Der spørges, hvorfor vi har så mange penge i klubben.

Bestyrelsen svarer: bla. for at vi har til reetablering af banen, hvis lejemålet ophæves.

Lone W.: er der søgt fonds midler til Hedeland ?

Leif A.: ja det har vi ,men det er svært at få, da Islænderforeninger ikke er store/brede nok til at de store fonde vil støtte.

Ann D.: hvorfor blev etableringen af banerne på Hedeland dyrere?

Jytte A.: fordi de er kommet til at lave en Træningsbane der egentlig ikke var doneret penge til, som man troede, og fordi det ikke gav mening at lave den senere pga. placeringen og at man så ville komme til ødelægge Gædinga banen.

Dirigenten spørger igen GF. om afstemning af tilskud på de 20.000 kr til Hedeland.

Ved håndsoprækning accepteres dette af GF.

Budget 2019: Godkendt

6. Bestyrelsen har ikke modtager nogen forslag.

7. Bestyrelsen fremlægger forslag til kommende års aktiviteter til drøftelse.

Aktivitetslisten for 2019 er allerede ude på hjemmesiden, meldt ud i referatet fra 5 november 2018.

Rigtig mange aktiviteter i 2019

8. Valg til bestyrelsen, samt suppleanter. Suppleanter vælges for 1 år.

Formand og 1 bestyrelsesmedlem, vælges for 2 år ad gangen

På valg er:

Formand, Nete Jørgensen - kan genvælges

Bestyrelsesmedlem, Jesper Swahn - modtager ikke genvalg

Suppleant, Helena Glarborg - modtager ikke genvalg

Suppleant, Jannie Viholt - kan genvælges

Suppleant, Ghita Larsen - kan genvælges

Formand Nete Jørgensen genvælges
Githa Larsen vælges til bestyrelses medlem
Jannie Viholt genvælges til suppleant
Charlotte Jensen vælges til suppleant
June Hannesson vælges til suppleant

9. Valg af 2 revisorer samt 1 suppleant. Alle vælges for 1 år ad gangen.
Heidi Møller og Karin Elmquist - Revisorsuppleant: Ole Elmquist
De ønsker alle 3 at genvælges.

10. Eventuelt.

Steen H.: spørger om det nye mht. at der kræves rytter licens til D-stævner. Om klubben vil betale dette, som der fra Di lægges op til at klubben kan gøre ?

Nete J.: Det har ikke været oppe på bestyrelsesmøde endnu.

Nete J.: nævner og opfordrer til 3/3-19 kursus i Icetest - for dem der gerne vil lære om dette.

Dirigenten afsluttede GF 2018 og takkede for god ro og orden.

20/1-2019

Referatet er godkendt af dirigenten